
Inspreekbijdrage van mevrouw Everts, namens OZHW voor PO & VO  en mede namens Yes! 
Kinderopvang - 4 maart 2021 Commissie Samen leven 
 
Geachte voorzitter en geachte commissieleden, 
 
Hartelijk dank voor het bieden van de gelegenheid tot inspreken. 
Mijn naam is Jenny Everts, voorzitter College van Bestuur van OZHW voor PO & VO. Ik maak graag 
gebruik van deze gelegenheid om, mede namens Yes! Kinderopvang, in te spreken op het 
agendapunt nieuwbouw IKC De Noord. 
 
In 2019 is de gebiedsontwikkeling rondom basisschool De Noord en de daar gesitueerde gymzaal, 
vanuit een breed perspectief onderzocht. De uitkomst van dat onderzoek heeft inmiddels geleid tot 
het voornemen om het eerste integrale kindcentrum voor OZHW te bouwen in Ridderkerk.  
 
OZHW en Yes! zijn daar heel blij mee.  
Natuurlijk werken wij, zoals u bekend is, inhoudelijk al lange tijd samen om mooie en kwalitatieve 
leer- en ontwikkellijnen voor kinderen. Met het vaststellen van de ‘Visie op Integrale Kindcentra’ van 
de gemeente Ridderkerk heeft de gemeenteraad eerder laten zien dat zij de ontwikkeling van 
kinderen in de breedste zin van het woord belangrijk vindt. Het is voor ons natuurlijk erg fijn om aan 
de doorontwikkeling van IKC De Noord te werken in een gebouw dat met die visie in het achterhoofd 
ontworpen wordt.  
 
Door de school, kinderopvang en gemeente wordt onder regie van de gemeente al geruime tijd goed 
overleg gevoerd over alle bouw-gerelateerde zaken, het proces en de communicatie. Ook bestuurlijk 
wordt constructief samengewerkt. Wij hebben er vanuit het traject dat in de voorbereiding naar dit 
raadsvoorstel gelopen is dan ook alle vertrouwen in dat we er onder het bouwheerschap van de 
gemeente goed uit gaan komen met elkaar. 
 
Om de nieuwbouw op de huidige plek mogelijk te maken is tijdelijke huisvesting elders nodig. 
Ook in dit traject heeft een goede verkenning plaatsgevonden waarbij de belangen van betrokken 
partijen zorgvuldig gewogen zijn. Wij kunnen dan ook instemmen met het voorliggende plan voor de 
tijdelijke huisvesting. Over de huisvesting in ’t Trefpunt en de noodlokalen is al flink wat overleg 
geweest met de huidige gebruikers van ’t Trefpunt, daar komen we goed uit met elkaar. Onder 
leiding van de gemeente zoeken we, samen met het bestuur van PCPO en de verkeersdeskundigen 
van de gemeente naar mogelijkheden om de verkeersbelasting in het gebied zo gering als mogelijk te 
houden en ook zo kort mogelijk te laten duren voor de wijkbewoners gedurende de aanwezigheid 
van de noodlokalen en tijdens de bouw van De Wingerd en De Noord. Beide scholen zijn bijvoorbeeld 
bereid om afspraken over schooltijden te maken om daarmee onze bijdrage aan de spreiding van het 
verkeer te leveren. 
 
Tot slot 
We zijn meer dan tevreden over de prettige en constructieve wijze waarop de samenwerking met de 
wethouder en de gemeente Ridderkerk verloopt en zien dan ook uit naar de voortzetting ervan in de 
periode dat, na uw besluitvorming, de plannen gerealiseerd gaan worden. 


